

缴费方式/Payment Method

一、报考费、培训费及其他费用(单位：元)

1. 报名费：人民币 450 元（约 85 美元）。
 2. 培训费：人民币 9,900 元/学期（约 1,650 美元）。
 3. 选修课学费（长期班）：人民币 200 元/门，材料费另收。
1. Application Fee: RMB 450 (about \$85)
 2. Tuition: RMB 9,900/semester (about \$1,650)
 3. Tuition for elective courses (Long term program): RMB 200/course, excluding cost of materials

二、缴费办法：

根据上海交通大学财务规定，我院不接受现金缴费。

According to the rule of SJTU, we cannot accept the cash.

1. 银行卡缴费: *Bank Card Pay*

使用中国发行的标有“银联”标志的银行卡，学校支付手续费。

NO extra charge if RMB cards issued in China with “UnionPay” on are used.

使用国际信用卡仅限 VISA、MASTE、JCB 卡，手续费由学生自己支付，费率是 1.9%-3.5%。该部分手续费由银行收取。

When VISA、MASTER cards or JCB is used, the bank will charge the exchange commission, which is 1.9%-3.5%.

VISA, MASTER	1.9%
AMERICAN EXPRESS	3%
JCB	3.5%
UnionPay issued abroad	2.5%

2. 汇款 *Remittance*

通过银行汇款到交大账户，开学后将汇款单交给财务办公室。

You can go to the bank to do the bank transfer, and bring the bank receipt to the financial office on the registration day.

汇款备注信息	学生姓名，网上报名序列号
名称 NAME:	上海交通大学 (SHANGHAI JIAO TONG UNIVERSITY)
银行账号 A/C NUMBER:	454659250319
银行 BANK:	中国银行 上海交通大学徐汇校区支行 (BANK OF CHINA, SHANGHAI JIAOTONG UNIVERSITY XUHUI CAMPUS SUB-BRANCH)
银行地址 BANK ADD:	中国 上海市 广元西路 45 号 (NO45, GUANGYUAN XI ROAD, SHANGHAI, CHINA)
银行代码 SWIFT CODE:	BKCHCN BJ300
备注 NOTES:	姓名+学号 NAME & STUDENT NAME

3. 微信缴费: WeChat Pay

打开微信“扫一扫”，按费用类型分别扫描下方二维码。进行下一步支付。填写具体金额和学生学号。

Open WeChat "SCAN" and scan the QR code below respectively according to the fee type. You need to fill in the specific amount and your student number.



上海交通大学微信支付平台	
费用名称	汉语言培训报考费
*支付金额:	<input type="text" value="the amount"/>
备注信息:	<input type="text" value="the Sts No."/>

下一步

对以上信息，如有问题请咨询：86-21-62820639, caicheng@sjtu.edu.cn

ANY QUESTIONS, PLEASE CALL: 86-21-62820639, caicheng@sjtu.edu.cn